





SCEALTA SCOILE

A Thuismitheoir,

Nollaig mhór mhaith duit.

Míle buíochas le Cumann na dTuismitheoirí a d'eagraigh céiliúradh na Nollag inniu i halla na scoile dár ndaltaí ar fad. Bhain na páistí an-taitneamh as na scannáin mar bhí sé thar a bheith speisialta ó tharla gur vótáil siad ina dtoghchán féin coicís ó shin. Roghnaigh Naíonáin go Rang a Dó 'Elliot the littlest Reindeer' agus b'é 'Home Alone' rogha na coitianta ó Rang 3-Rang 6. Ar ndóigh bhí gach éinne ansásta leis na rudaí deasa le nithe.

Ba mhaith le Comhairle na n-Óg buíochas a ghabháil leat as tacú lenár n-achainní Nollag i mbliana. Go dtí seo tá airgead bailithe againn do Cork Simon agus maidin Dé Luain bronnfaidh Comhairle na nÓg airgead agus bia ar Douglas Lions Club.

Comhghairdeas le Rang 2 a bhí ag an searmanas ullmhúcháin ar an gCéadaoin mar chuid don Chéad Chomaoineach. Seirbhís an-speisialta a bhí ann agus bhí na páistí lánpháirteach sa scéal. Míle buíochas lena múinteoirí Siobhán agus Ailbhe. Ba mhór an pléisiúr an tAthair Pat a bheith linn chun an searmanas a stiúradh.

Arís eile, táimid an-bhuíoch dár gcomharsana Scoil Phobail na Dúglaise a thug cuireadh do roinnt ranganna teacht chuig a seó bliantúil i rith na seachtaine. Bhí deis ag Rang 2 cuairt a thabhairt ar Winter Wonderland.

Le bliain anuas táimid ag bailiú airgid don chóras fuaime nua do halla na scoile. Buíochas le gach duine agaibh a thug tacaíocht dúinn san obair seo. Tá áthas orainn a chur in iúl duit go bhfuil sé faighte díreach in am dár gceolchoirmeacha Nollag.

Táimid ag súil libh go léir a fheiscint ar scoil an tseachtain seo chugainn.

Bain taitneamh as an deireadh seachtaine

Niamh Ní Mhaoláin



SCEALTA SCOILE

Dear Parent, Nollaig mhór mhaith duit.

Thank you to Cumann na dTuismitheoirí who hosted a Christmas celebration today in our school hall for all our pupils. They thoroughly enjoyed the movies as it was extra special given that they had voted in their own election two weeks ago. Infants to Second Class chose 'Elliot the littlest reindeer' and Home Alone was the runaway winner from Rang 3-Rang 6. Of course everyone was very happy with the treats.

Comhairle na n-Óg would like you to thank you for supporting our Christmas appeal this year. To date we have fundraised for Cork Simon and on Monday morning Comhairle na nÓg will present monies and provisions to Douglas Lions Club.

Congratulations to Rang 2 who had their enrolment ceremony as part of First Holy Communion preparations on Wednesday morning. It was a very special service and the children were actively engaged. A big thank you to their teachers Múinteoir Siobhán and Múinteoir Ailbhe. It was a pleasure to have Father Pat with us to lead the ceremony.

Once again, we are very grateful to our neighbours Douglas Community School who invited a number our classes to their annual show during the week. Rang 2 had an opportunity to visit their winter Wonderland also.

For the past year we have been fundraising for our new sound system for our school hall. Thanks to all of you who supported us in this venture. We're delighted to let you know that it has been installed just in time for our annual Christmas concerts.

We are looking forward to seeing you all in school next week.

Enjoy the weekend

Niamh Ní Mhaoláin



